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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Együtt még jobb?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Pokorni Zoltán 2014 . szeptemberében jelentette be, hogy egyeztetések kezd ődtek a Szent
János Kórház és a Kútvölgyi klinikai tömb integrációjának el őkészítésérő l .

A Budapest Főváros XII . kerület Hegyvidéki Önkormányzat Képviselő-testülete 51/2010-
2014. sorszámú, 2014. szeptember 25-i nyílt ülésén első napirendi pontja is e témát járt a
körül . A regnáló testület ekkor javasolta az önkormányzati választások után újonnan
megalakuló testületnek, hogy 2015-től kezdődően tárgyévi költségvetésben évi 50 milli ó
forintot különítsen el az egészségügyi intézmények működésének, fejlesztésének
támogatásához . A tavaly őszi egyeztetés tényét és célját — egy integrált egyetemi oktatókórhá z
létrehozását a két intézménybő l — Zombor Gábor, akkori egészségügyért felel ős államtitkár i s
megerősítette .

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

- A választások óta eltelt egy évben történt-e elő relépés a Szent János Kórház és' a
Kútvölgyi klinikai tömb integrációjában?



Támogatja-e még e tervet a kormány ?

Az érintett 50 millió forint 2015. évi elkülönítése megtörtént-e? Milyen arányba n
és összeggel járulna hozzá a projekthez az állam ?

Hol érhetők el az integrációt érintő tervek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 3 .

Tisztelettel :

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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